

MINUTES OF PROCEEDINGS

Thursday, November 5, 1970.

(3)

[Text]

The Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs met this day at 10:08 a.m. The Vice-Chairman, Mr. Robert Kaplan, presided.

Members present: Messrs. Burton, Cafik, Flemming, Howard (Okanagan Boundary), Kaplan, Lambert (Edmonton West), Mahoney, McCleave, Noël, Ritchie, Roy (Timmings), Walker, Whicher—(13).

Witnesses: Mr. Pat Mahoney, M.P., Parliamentary Secretary to the Minister of Finance; and Mr. R. Humphrys, Superintendent of Insurance.

The Committee resumed consideration of Bill C-3, An Act respecting investment companies, and Messrs. Humphrys and Mahoney were examined thereon.

The Vice-Chairman advised that letters have been sent to organizations who expressed an interest in Bill C-179, of the previous session, and that the Subcommittee on of the Agenda and Procedure would meet after November 12th in this connection.

The Committee then proceeded to a clause-by-clause review of Bill C-3, with Messrs. Humphrys and Mahoney being further examined thereon and supplying additional information.

The examination of the witnesses still continuing, at 12:00 p.m., the Committee adjourned until 10:00 a.m. on Tuesday, November 10.

PROCÈS-VERBAL

Le jeudi 5 novembre 1970

(3)

[Traduction]

Le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques se réunit à 10 h 08 du matin. Le vice-président, M. Robert Kaplan, occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Burton, Cafik, Flemming, Howard (Okanagan-Boundary), Kaplan, Lambert (Edmonton-Ouest), Mahoney, McLeave, Noël, Ritchie, Roy (Timmings), Walker, Whicher—(13).

Témoins: MM. Pat Mahoney, Député, Secrétaire parlementaire du ministre des Finances; et R. Humphrys, surintendant des assurances.

Le Comité reprend l'étude du bill C-3, Loi concernant les sociétés d'investissement, et MM. Humphrys et Mahoney répondent aux questions.

Le vice-président fait part aux membres que des lettres ont été envoyées aux organismes qui ont montré de l'intérêt pour le bill C-179, présenté lors de la dernière session, et que le sous-comité du programme et de la procédure doit se réunir à une date ultérieure au 12 novembre, à ce sujet.

Le Comité entreprend ensuite une étude article par article du bill C-3, MM. Humphrys et Mahoney répondent aux questions et donnent des renseignements supplémentaires.

Pendant que l'interrogatoire des témoins se poursuit, à 12 h de l'après-midi, la séance du Comité est levée jusqu'à 10 h du matin, le mardi 10 novembre.

Le greffier du Comité

M. Slack

Clerk of the Committee